



Styremøte i Østfold Rytterkrets

Dato: 28.11.2016

Tid: 18.00-19.00

Sted: Kalnes VGS, Sarpsborg

REFERAT

Tilstede: Gina Lindbæk, Maria Lehmann, Ida Kongsbakk og Øystein Hansen, Kristoffer Tvette, Tone Aas, Line Gundersen, Leif Høyland og Bjørn Andersen.

Forfall: Mats Bergersen, Liv Mona Årseth, Susanne Nesmoen og Marie Nordskogen.

Sak 1 - 2016 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte:

Godkjent med kommentar: ØM-S. Det var satt opp en skolehestklasse. Dette drar ut stevnet. Dette ble gjort fordi Son har mange ryttere som rir i rideskolen. Klassene bør stenges for ryttere som ikke deltar i mesterskapet. Det må være lagt opp til effektivitet.

03.10.16: GODKJENT MED ANMERKNING. DET BLE FORVIRRING RUNDT MØTEDATO. DET SOM STÅR I DIFFUS TEKST ER FRA TIDLIGERE REFERATER. DEN TEKSTEN I VANLIG FREMHEVD FARGE ER TIL ENHVER TID DET GJELDENE. MØTE BLE OGSÅ FLYTTET GRUNNET AT MANGE IKKE KUNNE, OG AT SON IKKE HADDE MULIGHET TIL Å TA IMOT OSS DENNE GANGEN.

22.08.16: GODKJENT UTEN ANMERKNINGER.

13.06.2016: AGENDA BLE IKKE SENDT UT PÅ MAIL, MEN UTDELT PÅ MØTET. REFERAT FRA FORRIGE STYREMØTE OG FRA LEDERMØTE BLE GODKJENT UTEN ANMERKNING.

27.04.2016: BÅDE STYREMØTEREFERAT OG ARBEIDSMØTEREFERAT GODKJENT UTEN ANMERKNING.

29.02.2016: GODKJENT UTEN ANMERKNING.

27.01.2016: Godkjent med anmerkning. Sak 63 – 2015, Solberg flyttet stevnet.

Sak 3 - 2016 Budsjett og regnskap:

Utsatt til neste møte.

03.10.16: KASSERER FREMLEGGER REGNSKAP PR. 30.09.2016, OG LEGGER TIL:

- LITT USIKKERHET RUNDT TILDELING AV MIDLER, OG DET ANTAS AT FRISTENE FOR Å SØKE ER UTLØPT.
- NOE UKLART HVA ENKELTE POSTER ER. DETTE TAS OPP MED INGRID JACOBSEN.
- MEDLEMSLISTE ER MOTTATT FRA ØIK, OG KONTINGENTEN FAKTURERES KLUBBENE 03.10.2016.
- ØRYKS HOVEDUTGIFTER ER KM/ØM OG KURS.
- DOMMERUTGIFTER BLIR EN EGEN POST I REGNSKAPET.
- RESTPREMIER ETTER KM/ØM TELLES OG BOKFØRES SOM LAGERBEHOLDNING.
- UBETALTE FAKTURAER FRA 2015 PURRES.
- USIKKERHET RUNDT POST 3500. INGRID JACOBSEN KONTAKTES.
- TP-KURS GÅR MED UNDERSKUDD. KASSERER SETTER OPP ET EGET REGNSKAP OG SER PÅ DEN REELLE UTGIFTEN KRETSEN HAR AV Å HOLDE KURS. DET BLIR VIDERE DISKUTERT OM KURSARRANGØR VIDERE MÅ SENDE INN REGNSKAP TIL GODKJENNING FØR INVITASJONEN LEGGES UT.
- GINA MAILER IDA FAKTURAGRUNNLAG FOR UTELEIE AV TIDTAKERANLEGG FOR 2016.

22.08.16: KASSERER HADDE IKKE HALVÅRSREGN

SKAP TIL MØTE.

OPPFORDRING: KLUBBENE MÅ GJERNE FORESPØRRE KRETSEN OM HJELP OG VEILEDNING ANG. SØKNADER OM STØTTE AV MIDLER. DET ER MANGE SØKNADER OG SENDE, OG MANGE HAR ULIKE KRAV – LETT Å ROTE SEG BORT I JUNGELN AV TIDFRISTER OG DRIVERSE.

13.06.2016: KASSERER LAGER ET HALVÅRSREGNSKAP I JUNI SOM PRESENTERS PÅ FØRSTE MØTE ETTER SOMMERFERIEN. HUN TAR OGSÅ EN GJENNOMGANG AV FRISTER PÅ DIVERSE SØKNADER OG STØTTE.

27.04.2016: KASSERER HAR FREMDELES IKKE BANKTILGANG OG DERFOR LITE NY INFORMASJON.

29.02.2016: KASSERER VAR IKKE TILSTEDE OG INFORMASJON OM BANK OG KONTO BLE DERFOR IKKE GITT. PÅ NESTE STYREMØTE ER DET ØNSKELIG MED DISKUSJON ANG. DEKKEN TIL KM/ØM I FORHOLD TIL BUDSJETTET, OG OM VI KAN KLARE DET TIL DE INDIVIDUELLE KLASSENE.

VI ØNSKER OGSÅ EN OVERSIKT PÅ NESTE MØTE FRA LIV MONA OM PREMIER TIL KM/ØM.

27.01.2016: Dette punktet blir fast på agendaen. Kasserer informerer neste styremøte, da hun foreløpig ikke har tilgang til regnskapet. Det ble presisert, etter sak 60-2015, at søknader om midler skal skje før fristen.

Sak 4 - 2016 Post:

Line Gundersen ønsker å fratre sitt verv som grensleder i dressur, da hun ikke føler hun strekker til i vervet, eller får gjort så mye som hun ønsker om oppfølging av cuper og sponsorer. Maja Farup er forespurt, men har takket nei. Anette Talberg og Henriette Johnsen blir foreslått som kandidater. Line kan ev. sitte ut sin tid da hun er på valg i 2017. Vi gir dette videre til valgkomitéen.

03.10.16

- KRETSEN ØNSKER IKKE Å BLANDE SEG I PRIVATE UENIGHETER OM PREMIER. DET STÅR KLART I KR HVILKE PREMIER SOM TILFALLER HEST OG RYTTER. KRETSEN SIER OGSÅ NEI TIL Å SELGE ET EKSTRA.
- MARIA OG LIV-MONA DRAR PÅ UTVIKLINGSFORUM. GINA MELDER PÅ LIV-MONA MED HOTELL.
- KRETSEN SIER NEI TIL Å PRODUSERE ET NYTT KM-DEKKEN I 155, MEN FORESLÅR AT RYTTER KAN KONTAKTE ANDRE VINNERE OG SPØRRE OM Å FÅ BYTTE.

22.08.16

- KRETSEN ØNSKER Å FØLGE OPP FORBUNDET VEDRØENDE KLAGER. VI SENDER INN EN "PURRING" PÅ TIDLIGERE KLAGER.
- DET HAR KOMMET INN ETTERSPORSEL OM LAVE KLASSE I SPRANG FOR PONNI. LIV-MONA INFORMERTE OM AT KRETSEN GODKJENTE, FOR NOEN ÅR SIDEN, AT ALLE D-STEVNER SKAL GÅ FRA LD-P TIL MB-H - SÅ LANGT BANEFORHOLDENE TILLATER DET. DETTE ER NOE GRENLEDER MÅ PÅSE AT OVERHOLDES VED GODKJENNING AV INVITASJONER I HORSEPRO.

13.06.2016: KRISTOFFER HAR FÅTT EN MELDING PÅ FACEBOOK OM HVORVIDT KLUBBENE SKAL SKAFFE TP SELV. DENNE ER BESTVART.

FAKTURA PÅ DEKKEN TIL KM/ØM ER GODKJENT.

GINA TAR EN RUNDE OG FÅR PRISER PÅ BRODERING AV DEKKEN TIL KM/ØM.

LINE OG ANNICKEN SENDER ANTALL DEKKEN TIL LIV-MONA INNEN ONSDAG 15.06.2016.

27.04.2016: MARIA HAR FÅTT TILSENDET EN STEVNERAPPORT FOR MOSS. DE VAR IKKE STORFORNØYD MED HJELPEN TIL Å FINNE OG KONTAKTE TP TIL SITT STEVNE. DETTE FORSØKER VI Å FORBEDRE OSS PÅ VED Å DELEGERE ARBEIDSOPPGAVER PÅ NYTT, SAMT LAGE EN OVERSIKT OVER TP MED KONTAKTINFORMASJON.

29.02.2016: FYLKESKOMMUNEN ØNSKER EN OVERSIKT OVER PLANLAGTE ANLEGG I FYLKET. VI SENDER UT MAIL TIL ALLE KLUBBER MED FORESPØRSEL OM DE PLANLEGGER ELLER ER UNDER BYGGING AV NYTT ANLEGG.

DET HAR KOMMET FLERE MAILER ANG. GRØNT KORT-KURS. MARIA LEHMANN FÅR ANVAR FOR DETTE, OG SETTER OPP ET KURS SÅ SNART SOM MULIG. VIDERE VIL EN VIKTIG OPPGAVE VÆRE Å REKRUTTERE KURSHOLDERE.

27.01.2016: Dette punktet blir fast på agendaen. SORK tilbød seg å dele postboks med ØRYK, men det ble besluttet å oppføre Tune Ridesenter som postadresse. Ida ordner postendring.

Sak 18 – 2016 Ledermøte

Ingrid Jacobsen har kommet med forslag om å splitte KM og ØM i dressur. ØM har vokst sterkt og tar nå all oppmerksomheten bort fra KM. KM har derimot hatt litt få startende, så det vil være lønnsomt

å sette opp åpne klasser i tillegg. Dette vil også åpne for arrangører med én bane, men det anbefales at ØM går på to baner.

Styret foreslår at KM og ØM deles og at grenledere lager reviderte forslag til statutter. Forslag om å endre bedømming i ØM-S. Prøve å holde statuttene så enkle som mulig.

03.10.16: RÅDEHALLEN 24.10.16 KL. 19.00.

Sak 20 – 2016 Revisjon av statutter ØM/KM

Se sak 18.

Sak 13 – 2016 Neste styremøte

Tune Ridesenter 12.12.16 kl.18.00 med juleavslutning.

03.10.16: RÅDEHALLEN 24.10.16 KL. 18.00. KRISTOFFER BOOKER ROM OG HENTER NØKKEL.

22.02.16: DETTE MØTE PÅ AVHOLDT PÅ TUNE DA BORGE IKKE SVARTE PÅ FORESPØRSELEN FRA MARIA. NESTE MØTE ER FLYTTET TIL TIRSDAG 27.09.2016 I SON.

13.06.2016:

22.08.2016 -KL.19.00- BORGE.

26.09.2016 -KL.19.00-SON.

24.10.2016 -KL.18.00- LEDERMØTE + TERMINLISTEMØTE, RÅDEHALLEN - KRISTOFFER ORDNER NØKKEL.

21.11.2016 -KL.19.00- ENDELIG TERMINLISTEMØTE, KALNES.

12.12.2016 -KL.19.00- JULEAVSLUTNING, TUNE.

MARIA SENDER FORESPØRSEL TIL KLUBBENE.

27.04.2016: 2. JUNI KL. 19.00 PÅ TUNE RIDESENTER, SARPSBORG.

29.02.2016: GINA ORIENTERTE OM MØTESTED FOR NESTE MØTE, OG AT DETTE ER ET ARBEIDSMØTE FOR SOMMERARRANGEMENTET.

KRISTOFFER HADDE ET ØNSKE OM Å SPRE MØTENE TIL FLERE STEDER ENN ASKIM OG TUNE. DETTE FOR Å VÆRE MER SYNLIGE I HELE KRETSEN. FORSLAGET BLE NEDSTEMT DA DET VAR BRED ENIGHET OM AT MEDLEMMENE IKKE ER OPPTATTE AV HVOR VI HOLDER MØTER. DET BLE OGSÅ PRESISERT AT DET ER KLUBBKONTAKTENS OPPGAVE Å VÆRE SYNLIG FOR KLUBBENE.

Sak 10 – 2016 Eventuelt:

Cuper:

- Stallbodencup i LA-H og LA-P. Tre avdelinger + finale. Solberg og Eidsberg.
- Spørsmål: Hva skal vi gjøre med arrangørene som kun har en bane? Man kan ikke begrense påmeldinger i en cup. Forslag: at klubbene SKAL prioritere de som starter i cupen.
- Hooks-cup LC-H.
- Innspill: Hedre en i ryttermiljøet for hederlig innsats.

Tidtageranlegg:

En misforståelse har skjedd som har resultert i at kretsen har bestilt et anlegg. Gina har tilbudt seg å betale anlegget. Spørsmål om vi har en annen løsning? Det har vært positive innspill fra klubbene om å «spleise».

Pris: uten tavle 40 000kr + moms.

Forslag: Ikke kretseid, men at de klubbene som ønsker å være med eier det sammen.

Forslag: Stall Hansen eier anlegget og leier det ut til klubbene.

Innspill: Hadde kretsen hatt aktiviteter som genererte inntekter hadde vi hatt penger, men pr. nå har ikke kretsen råd til slike utgifter.

Innspill: Kretsen går i underskudd på kurs.

Innspill: Ingen holder orden på kursing i kretsen. Dette bør på plass. Vi har tapt 20 000kr på tre kurs. Det går ikke.

Innspill: Budsjettmøte for 2017?

Konklusjon: En liten gruppe med leder og kasserer ser på budsjettet og tar spørsmålet videre derifra.

03.10.16:

- FORSLAG OM Å DELE UT EN HEDERSPRIS PÅ KRETSTINGET.

- GINA ER VALGT INN I ANLEGGsutVALGET I ØIK.

- DET PRESISERES AT KR MÅ FØLGES NÅR INVITASJONER GODKJENNES PÅ HORSEPRO. HER SKAL KRETSEN GÅ FORAN SOM ET GODT EKSEMPEL.

22.08.16: LEIF ØNSKER RASKERE OPPDATERING AV HJEMMESIDEN. DA SPESIelt TERMINLISTEN MED TP.

13.06.2016: LEIF SENDER UT MAIL TIL ALLE KLUBBER OG BER DE BEGYNNE Å FORBEREDE TERMINLISTE FOR 2017.

KRISTOFFER SKAL ENDRE HJEMMESIDEN SÅ DEN BLIR ENKLERE Å NAVIGERE I.

KRISTOFFER HAR ANSVAR FOR FERD RIDEKSKOLE-CUP.

LINE HAR ANSVAR FOR COMEBACK-CUP.

29.02.2016: MARIA SPØR OM DISKUSJONEN I FREDRIKSTAD MELLOM FORK OG BEGBY IL, OM BRUK AV LYSLØYPA PÅ ØSTSIDEN, ER NOE KRETSEN SKAL MENE ELLER SI NOE OM OVENFOR FREDRIKSTAD KOMMUNE. DET BLE ENIGHET OM AT

VI INFORMERER TONE AAS OM "TILRETTELEGGING AV FERDSEL", MEN IKKE BLANDER OSS MER ENN SOM SÅ.
PROBLEMSTILLINGEN ER IKKE UKJENT I ANDRE DELER AV FYLKET.

FORRIGE STYREMØTE KOM DET INNSPILL OM Å GI GRENLEDERE STEMMERETT. MARIA INFORMERER OM AT DETTE IKKE ER LOV I FØLGE EVELYN JOHNSRØD - DETTE BLIR AVKLART MED FORBUNDET OG NIF AV MARIA.

27.01.2016: Innspill om å gi grenledere stemmerett i styret ble godt mottatt, men må ev. Tas opp på neste års kretsting.

Det ble etterlyst årsberetning for sprang 2015. Dokumentet skulle vært med saksdokumentene til kretstinget 2015.

Det etterlyses arbeidsbeskrivelse for grenledere.

Det ble besluttet å flytte tidtageranlegget og walkietalkies til Tune Ridesenter, hvor Gina, ev. Ida, vil ha ansvar for utleie og tilstandssjekk.

Liv Mona blir ansvarlig for sløyfer, og bestilling av disse, til KM/ ØM.

I tillegg til Kristoffer blir Mats medansvarlig for web. Han ønsker seg et dokumentsted på rytter.no.

Det ble spurt om det er krets eller klubb som dekker utgifter til konferanser for teknisk personell. Kasserer svarer bedre når hun får tilgang på budsjettet for 2016.

Fredrikstad 01.12.16

Referent: Maria Lehmann